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1. Megnyitó 

A polgármester   megállapította, hogy a képviselőtestület a meghatározott határidőn belül ült 

össze. 9 tagú testületből  7- en vannak jelen, tehát a képviselőtestület határozatképes. 

A testület napirendje: 

1. Üdvözlés 

2. A hitelesítők,jegyzőkönyv-vezető  jelölése 

3. A javaslati bizottság választása 

4. A 2024-es költségvetés III. negyedévi teljesítése 



5. A 2024-es költségvetés módosítása 

6. A 2/2024-es ÖR javaslat a helyi adókról 

7. A 3/2024-es ÖR javaslat a háztartási hulladékról, az építkezési és a nagyterjedelmű 

hulladékról 

8. A 4/2024-es ÖR javaslat a háztartási és az építkezési hulladék illetékéről Réte  község 

területén 

9. Réte község költségvetésének javaslata a 2025-ös évre 

10. A polgármester aktuális információi, képviselők és jelenlévők hozzászólásai 

11. Egyéb 

12. Befejezés 

2. Hitelesítők  és jegyzőkönyvezető jelölése 

A polgármester  Kvál Violát jelölte jegyzőkönyvv-vezetőnek,  hitelesítőknek  pedig PaedDr. 

Kovács Erika, PhD.  és  Kysučan Péter, képviselőket.   

A képviselők egyhangúlag tudomásul vették a jegyzőkönyv-vezető és a hitelesitők jelölését.  

Szavazás : jelenlévők:  7  mellette : 7 

3.  A javasló bizottság választása 

A polgármester ismertette a képviselőkkel, hogy a javasló bizottságba  Szitka Máriát, Kiss 

Zoltánt  és Mgr. Gyurcsi Pomichal Máriát, javasolja. 

A képviselők egyhangúlag jóváhagyták a javasló bizottság tagjait. 

Szavazás: jelenlévők:   7  mellette:  7 

 

4.     A 2024-es költségvetés III. negyedévi telejesítése 

 A polgármester  felkérte Kvál Violát ,hogy terjessze elő a költségvetés teljesítését. 

 Kvál Viola leszögezte , hogy a képviselők kézhez kapták az aprólékosan kidolgozott   

jelentést a költségvetés teljesítéréről. Az III.negyedévben  a bevételi rész 81%-ra a kiadás 

pedig 85%-ra van teljesítve. Az ingatlanadó befizetésére már postázva vannak a felhívások. 

A kiadási részben  már minden beruházási munkálat  ki van fizetve – az óvoda tetőszerkezete, 

az épület burkolatának a felújítása, a közösségi ház tetőszerkezének a megjavítása, valamint  

a közvilágítás felújítása. 

Írásbeli anyag a jegyzőkönyv része. 

Megvitatás után a képviselők egyhangúlag tudomásul vették a 2024-es költségvetés III. 

negyedévi teljesítését. 

Szavazás : jelenlévők :  7   mellette:  7 

 



5.   A 2024-es költségvetés módosítása 

A község polgármestere felkérte Kvál Violát,hogy terjessze elő a költségvetés módosítási 

javaslatát. 

Kvál Viola elmondta,hogy  a képviselők a meghívóval együtt megkapták az aprólékosan 

kidolgozott javaslatot a költségvetés módosítára. A bevételt 3920 euróval a kiadást  részt 74 

ezer euróval kell módosítani , mivel emelkedtek a fizetések és a biztosítási elvezetések, 

a beruházási részen 36 ezer eurós a módosítás , mivel voltak nem tervezett kiadások  

a szükségállapotok megoldására. 

Írásbeli anyag a jegyzőkönyv része.. 

Megvitatás után a képviselők egyhangúlag jóváhagyták a 2024-es költségvetés módosítását. 

Szavazás:   jelenlévők:  7   mellette :  7  

 

6. A 2/2024-es ÖR javaslat a helyi adókról Réte község területén    

A polgármester előterjesztette a 2/2024-es ÖR javaslatot a helyi adókról jóváhagyásra. 

Elmondta, hogy a javaslat 15 napra a község honlapján volt kifüggesztve. Hozzászólás 

a lakosok részéről nem volt, a javaslatban nincsenek válzozások.  

Megvitatás után a képviselők egyhangúlag jóváhagyták a 2/2024-es ÖR-t a helyi adókról 

a Réte község területén. 

Szavazás : jelenlévők :  7  mellette:  7 

 

7.  A 3/2024-es ÖR javaslat a háztartási hulladékról, az építkezési és a nagyterjedelmű 

hulladékról 

 

A polgármester előterjesztette a 3/204-es ÖR javaslatot a háztartási hulladékról, az építkezési 

és a nagyterjedelmű hulladékról. A javaslat 15 napig a község honlapján ki volt függesztve. 

A javaslatba a konténer állomás működése lett bedolgozva, egyéb változás nincs. 

A képviselők egyhangúlag jóváhagyták a 3/2024-es ÖR -t a háztartási hulladékról, az 

építkezési és a nagyterjedelmű hulladékról. 

Szavazás : jelenlévők:  7   mellette:  7 

 

 



8. A 4/2024-es ÖR javaslat a háztartási és az építkezési hulladék illetékéről  Réte község 

területén 

 

A község polgármestere leszögezte, hogy a javaslat 15 napig fenn volt a község honlapján. , 

lakosok részéről hozzászólás nem volt. Javaslatban a szemét elvitelt minimális összeggel 

emeltük  , 120 literes ládánál havi vitelt 15 euróval a 2 hetes vitelt 30 euróval. Januártól 

emelkedik az ÁFA, emelkedik az infláció a konténer állomás is kiadásba kerül. 

Összehasonlítva a környező községekkel, még mindig nálunk a legalacsonyabb az illeték. 

A képviselőknek az ÖR javaslathoz ellen javaslatuk nem volt. 

A képviselők egyhangúlag jóváhagyták a 4/2024-es ÖR-t a háztartási és az építkezési 

hulladék illetékéről Réte község területén. 

Szavazás :  jelenlévők:  7  mellette : 7 

 

9.  Réte község költségvetése a 2025-ös  évre 

A polgármester leszögezte , hogy a 2025-ös valamint 2026 és 2027-es évre a költségvetés  

a község honlapján 15 napig fel volt tüntetve. Hozzászólás nem volt,a képviselők az írásbeli 

anyagot a meghívóval szintén megkapták. A bevételi és a kiadási részt is a 2024-es teljesítés 

alapján állítottuk össze. Ami a beruházási részt érinti beterveztük a játszótér,megépítését, 

temetőkben és az utcákban ahol még nincs közvilágítás  a közvilágítás kiépítését, a ravatalozó 

előtti terület felújítását és természetesen a csatornázást érintő kiadásokat – menezsment, 

szerzői és építkezési felügyelet jutalékát. 

Hozzászólás: 

Mgr. Tomovič Mária – a község főellenőre  leszögezte a részletesen kidolgozott javaslat  az 

előírásoknak megfelelően fenn volt a község honlapján , hozzászólás nem volt, javaslom 

jóváhagyni a község költségvetési javaslatát. 

A képviselők egyhangúlag jóváhagyták a község költségvetését a 2025-ös évre és 

egyhangúlag tudomásul vették a költségvetést a 2026 és a 2027-es évre. 

 

Szavazás :  jelenlévők: 7  mellette:  7 

 

 10 . A polgármester aktuális információi, a képviselők és jelenlévők hozzászólásai  

  a.  A polgármester üdvözölte az ülésen Šillo Igor mérnök urat , akit a lakosok kis 

csoportjának kérésére hívott meg , akik viszont nem jelentek meg ,hogy adjon tájékoztatást 

a kivetelező kiválasztásának állásáról a csatornahálózat I. szakaszának a kiépítésével 



kapcsolatban. Šillo Igor elmondta, hogy  ő a kiértekelő bizottság elnöke. Leszögezte, hogy 

a közbeszerzést a Tarta Tender irányitja . A közbeszerzésbe 18 vállalat jelentkezett, 3-an nem 

feleltek meg e feltételeknek,így ki lettek zárva.  A munkálatok kivitelezésére 

a Vodohospodárske stavby  a.s. Bratislava lett kiválasztva. Még november 30-ig tart 

a határidő az ellenvetésekre. Az évvégéig lesz ismert a szállító , akivel megkötjük 

a szerződést. 

Hozzászólás : 

PaedDr. Metznez Zoltán, MBA a község polgármestere megköszönte  Šillo Igornak 

a részletes információt. 

 b. A polgármester ismertette a képviselőket az aktuális információkkal : 

-  Elkészült a közösségi ház tetőszerkezetének a megjavítása, valamint megoldottuk 

a fűtési problémát is egy villanyradiátor felszerelésével 

- Kicseréltük a lámpákat LED lámpára -modernizáltuk a közvilágítást, ahol kellett. 

- A gyermekjátszótér megépítésére folyamatban van a közbeszerzés 

- Sikeresen megtartottuk a nyugdíjas napot, valamint a halottak napi emlékezést 

- Idén is bekapcsolódtunk a –„Koľko lásky sa zmesti do krabice od topánok“ – 

projektbe 

- A következő akciók várnak még ránk: 2024.12.01 ökumenikus istentisztelet adventi 

gyertyagyújtással,12.3-án az óvodásokhoz és az iskolásokhoz jön a Mikulás, 12.7-én 

karácsonyi vásár a kultúrházban , 12.8.- magyar nyelvű karácsonyi műsor, 12-14-én az 

óvoda ,15-én pedig az iskola ad karácsonyi műsort a kultúrházban . 2024.12.20-án az 

Immanuel-Velünk az Isten énekkar Várbalogra kapott meghívást, karácsonyi műsort 

adnak elő. 

- Szeretettel hívom meg a képviselő testületet decembre 12-én 18.00 órakor a Venezia 

étterembe  karácsonyi összejövetelre. 

- A polgármester ismertette a képviselőkkel a 2025-es ülések időpontját :. 

2025.01.21.,04.24.,06.12.,09.25 és 2025.11.27. 

c.  Kiss Zoltán ,képviselő – figyelmeztetni kellenne Szendrei Marcel lakost, hogy a község 

címerét jogtalanul használja. Szeretnék köszönetet mondani a község polgármesterének 

a megfontolt - kíváló gazdálkodásáért, továbbá az FK Reca-Réte,Hokejbal,Révisz, az 

Immanuel, és  a Terra Rethe szervezeteknek az egész évben kifejtett munkájukért . Továbbá 

Neszméry Pálnak a faágak elhordásáért, Bugár és Uhrovič  szülőknek az iskolai udvar 

szépítéséért.Szeretném tudni, mikor fog ülésezni a kultúrbizottság ,szeretnék részt venni. 

d. Mgr. Gyurcsi Pomichal Mária – képviselő, a legközelebbi ülést februári hónapban 

tervezzük. 

e. Laki László, lakos – a képviselőtestület jóváhagyott ÖR-t a fogyasztásának tilalmát. 

Javaslom a rendelet kifüggesztenie a Jednota épületénél valamint az autóbusz megállóknál.  

f. Bulavčiak Teodor – lakos, az FK Reca-Réte képviselőjeként köszönetét fejezte ki az egész 

évi  együttműködésér és a község álatl nyújtott anyagi támogatásért.  



 Megvitatás után a képvislők egyhangúlag tudomásul vették  a polgármester aktuális 

információit. 

 

 

11. Egyéb 

A polgármester előterjeszette jóváhagyásra Klebercz Károly Réte 83 ,született 1983.08.14-én 

lakos kérelmét a 433/6-os számú parcella 22m2 megvételére mely az 531-es számú 

tulajdonlapon található. 

A polgármester javasolje a kérvény jóváhagyását alábbi okokból: 

- a telkek kis terjedelműek, 8 m2 és 14m2, összesen 22 m2 

-a területek közvetlenül a kérvényező szomszédságában találhatóak 

- a területeket a kérvényező udvarként használja. 

A képviselők egyhangúlag jóváhagyták a telek eladását 550 euróért ,azaz 25 euró/m2. Az 

eladással járó költségeket a vevő állja. 

Szavazás : jelenlévők :  7    mellette :  7 

 

8. Befejezéss 

A község polgármestere megköszönte a részvételt és berekesztette az ülést. 

                                                      

                                                                 PaedDr. Zoltán Metzner,MBA 

                                                                                  polgármester 

 

 

 

Hitelesítők:      Kysučan Péter                                          .........................................                                                                                       

        PaedDr. Kovács Erika, PhD.                                      .......................................... 

 

 

    



                            


